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§ 1. Mötets öppnande 
 Arne Karlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvarande 
 Närvarande Karin Bengtsson, Anders Bengtsson, Arne Karlsson, 
 Lars Andersson, Jörgen Ring och Bo-Göran Jönsson. 
 Ej närvarande Margaretha Lundgren och Jocke Berg. 
 
§ 3. Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 4. Justeringsman 
 Lars Andersson valdes till att justera dagens protokoll. 
 
§ 5. Föregående mötesprotokoll. 
 Föregående mötes protokoll gicks igenom och godkändes. 
 
§ 6. Ekonomi 
 Klubbens ekonomi är fortsatt god. 
 Styrelsen godkände att klubben byter bank från Handelsbanken till 
 Skurups sparbank. Byte av bank innebär bl.a. att vi får eget 
 Swish konto till klubben, så att berörda har en app där de kan se 
 direkt vem som har swishat. 
 
§ 7. Moppekommittén 
 17/9 Söderslättsrundan, 460 startande. 
 2/10 Nostalgidagen i Malmö, 10 från klubben deltog i kortege 
 körning till Arlöv. 
 25/10 Sista planerade tisdagskörningen. 
 29/10 Ställbart Kävlinge arrangerade Mörkerrunda, en från klubben 
 deltog. 
 
 
 
 



 
 
 
 
§ 8. Fastihetskommitén 
 2 träd på framsidan fällda. 
 Containern/skåp är nu på anvisad plats. Be Basse att han tar ner det 
 materialet han har. 
 Toastolen på herr toaletten trasig. Arne kontaktar Akka. 
 Bättre lås skall skaffas till containern. 
 
§ 9. Kommande arrangemang 
 12/11 Huskvarna resan, 10 st anmälda. Det kommer ske med 1 buss 
 och 1 personbil. 
 27/11 Julskyltning, beslöts att sälja korv och glögg. Anmälan om 
 man kan hjälpa till. 
 13/12 Luciakörning 
 17/12 Julfest, föranmälan om deltagande. Deltagarna får betala ett 
 reducerat pris för julmaten, klubben står för resterande. 
 
§10. Bordlagda ärende. 
 Inga bordlagda ärende från föregående möte. 
 
§11. Inkommen post 
 Ingen post. 
 
§12. Övrigt 
 Arne, vi har två böcker Blanne vann 1 och 2. Dessa kommer att 
 ligga på klubben för utlåning. Lånetid en vecka och man skriver 
 upp sig på listan när man lånar.  
 Anders, önskemål att minska de stora arrangemangen från 3 till 2st. 
 Beslöts att se över datumen så att de inte ligger så nära inpå 
 varandra. 
 Karin, ändra rutin på betalningarna vid fika och mat på klubben. 
 Diskutera med café personalen om hur det skall kunna bli bättre. 
 B-G, inget 
 Jörgen, inget 
 Lars, inget 
 



§13. Nästa möte 
 Nästa möte blir den 12 januari 2023. 
 
 
 
 
§ 14. Mötets avslut. 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
________________________                       ________________________ 
Karin Bengtsson sekr.                                    Arne Karlsson ordf. 
 
 
 
 
 
 
 
________________________ 
Lars Andersson Justeringsman 


